
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 14/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.412/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Απόρριψη πρότασης του δημ. συμβούλου κ. 
Δ.Ζαμάνη για συζήτηση του θέματος σχετικά με τη 
διεκδίκηση των Ολυμπιακών Αγώνων 2004 από την 
Αθήνα». 

 
       Σήμερα 1 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 28-8-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  19  μέλη. 
 

Παρόντες                                      Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Μαρκούλης   
3. Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος   
4. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης    
5. Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης   
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                               Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου   Θ. Δεμερτζής 
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Ε. Παναγιωτίδης 422/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
15. Ε. Σοφιανίδης         Κατά τη       συζήτηση της υπ’     αριθ. 433/97 
16. Χ. Παπαγεωργίου απόφ.      αποχώρησαν   οι κ   .κ. Κ.      Βαφείδης, 
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Α.Καραντουμάνης, Χ.Παπαγεωργίου. 
18. Δ. Ζαμάνης        Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 439/97 απόφ. 
19. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

    
    
    

 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον,ο κ.πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Ζαμάνη ο οποίος είπε: 
 Ζαμάνης:Θέλω να κάνω  μία πρόταση και να την βάλω σαν θέμα συζήτησης 
στο ΔΣ. Είναι γνωστό ότι προχωρούν όλοι και ζητούν να γίνουν οι Ολυμπιακοί 
Αγώνες στην Αθήνα. Εχουμε πρόσφατη εμπειρία από τους παγκόσμιους αθλητικούς 
αγώνες στίβου και είδαμε ποιό ήταν το όφελος της επαρχίας.Αντίθετα πόσα χρήματα 
ξοδευτήκανε για την προβολή, και την Οργάνωση των αγώνων αυτών. 
 Πιστεύω ότι κάτι παρόμοιο θα γίνει με τους Ολυμπιακούς Αγώνες. Δεν θα 
έχουμε ακόμη και αστυνόμευση στην επαρχία. 
 Πρέπει ή όχι να γίνουν οι Ολυμπιακοί Αγώνες στην Ελλάδα; Το θέτω προς 
συζήτηση. 
 Δήμαρχος :Να σας πω την άποψή μου.  Για τους Ολυμπιακούς αγώνες θέτουν 
υποψηφιότητα  πόλεις και όχι κράτη. Ο Δήμος της Αθήνας έκρινε ότι θα πρέπει να 
διεκδικήσει τους Ολυμπιακούς αγώνες. Νομίζω ότι δεν είναι ευπρεπές για μία άλλη 
πόλη στην Ελλάδα να βγει ο Δήμος και να πει κακώς είχατε αυτή την θέση. Μπορεί 
να έχω διαφορετική προσωπική άποψη αλλά δεν μπορώ να πω σε άλλη πόλη μην 
διεκδικείς τους Ολυμπιακούς αγώνες ή μην διεκδικείς την πολιτιστική πρωτεύουσα. 
Εάν η πρόταση αυτή στρέφεται στο ότι είναι επιλογή της μεγάλης πλειοψηφίας του 
πολιτικού φάσματος, όπως εκφράζεται μέσα στη Βουλή,  το να υποστηρίζει 
οικονομικά η χώρα αυτήν την διεκδίκηση, θα σας πω κ. Ζαμάνη ότι είναι πολύ αργά 
που έρχεται το θέμα στο ΔΣ.Εχει σημασία ένα ΔΣ να συζητά τέτοια θέματα, αλλά να 
εκφράζει μία κοινωνία. 
 Μία τέτοια διαδικασία θα την έβλεπα πριν από 6 μήνες. Να είχαν κληθεί όλοι 
οι φορείς της πόλης και να δημιουργηθεί ένα κίνημα υπέρ ή κατά. Οταν την 
Παρασκευή αποφασίζεται ποιά πόλη θ’ αναλάβει τη διοργάνωσή τους, ούτε κίνημα 
διαμορφώνουμε,ούτε συμβάλουμε στη μία ή στην άλλη κατεύθυνση. Γι’ αυτό θα 
έλεγα να μην συζητηθεί. Σαν πρόσωπα ας έχουμε ο καθένας την προσωπική του 
τοποθέτηση. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία του κ. Ζαμάνη να συζητηθεί το 
θέμα και η άλλη του  Δημάρχου για να μη  συζητηθεί. 
 Ποιοί συνάδελφοι υποστηρίζουν την πρόταση του Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Ι.Κουρουζίδης,Μ.Ποτουρίδης,Κ.Βαφείδης,Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, Ε.Λελεκάκης, 
Κ.Πουλασουχίδης,Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσες, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης,    
Ε. Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι υποστηρίζουν την πρόταση του κ. Ζαμάνη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου,Ε.Παναγιωτίδης,Φ.Γαλανούδη, Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Ζαμάνη. 
2.-Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
3.-Οτι λόγω του μικρού χρονικού διαστήματος από την ημέρα εκλογής των 
υποψηφίων πόλεων για την ανάληψη των Ολυμπιακών Αγώνων 2004 σκόπιμο είναι 
το συμβούλιο να μη συζητήσει την παραπάνω πρόταση του δημ. συμβούλου κ. 
Δ.Ζαμάνη. 
4.-Το αποτέλσμα της ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 97,106 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 



 
 
 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο  στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)Απορρίπτει την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Δ.Ζαμάνη για συζήτηση 
του θέματος σχετικά με τη διεκδίκηση των Ολυμπιακών Αγώνων του 2004 από την 
Αθήνα. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 412/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Α. Καραντουμάνης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 
 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-9-1997 

      ΟΔήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 
 
 


